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lnformuję, że w dniu 25 czerwca 2020 roku podczas Vl Sesji Rady Miejskiej
w Lubawce wpłynęło zapytanie od Pana Michała Otdaka - Przewodniczącego Rady Miejskiej
w Lubawce, dotyczące niewyczerpujących odpowiedzi na wcześniej zadane pytania
min, zamontowania lustra na skrzyżowaniu ulic Aleja Wojska Polskiego i Wodnej, poprawienia
stanu technicznego nawierzchni alejek, wykonania krawężników w dolnej części parku przy
ulicy Karkonoskiej oraz pozostałe pytania ujęte w załączniku do niniejszego pisma pod
numerem OEL. 1,0003.011.2020.01

Proszę o przekazanie odpowiedzi do Biura Rady w terminie 14 dni.
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Lubawl<a dnia, 25.06 .20żOr

FORMULARZ lNTERPELACJl RADNEGO
Michał ołdak
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce

Burmistrz Miasta Lubawka
za pośrednictwem
Przewodnicząceto Rady Miejskiej w Lubawce

TREŚĆ lNTERpEt^€Jl / ZAPYTANlA1 (krótkie przedstawienie stanu faktycznego):

1,. Na poprzedniej sesji lV sesji Rady Miejskiej zadałem pytanie dot. spotkania na terenie
stacji kolejowej w Lubawce. Otrzymałem odpowiedź jedynie dot. pierwszego al<apitu,

więc ponawiam pytanie:
czy jedyną formą ściągalności zaległych podatków od właściciela byłego dworca to
wpis na hipotekę? Na jednym z lubawskich portali społecznościowych zostały

umieszone dane z l<onl<retnymi kwotami za lata ubiegłe oraz czy prawdą jest że

zmienił się właściciel obiektu?
2. Na ll Sesji Rady Miejskiej w miesiącu lutym ponawiałem pytanie z roku 20].9

dotyczące zamontowania lustra na skrzyzowaniu ulic Aleja Wojska Polskiego oraz

Wodnej, Chciałbym ponowić pytanie czy GDDKIA już rozstrzygnęła przetarg na

oznakowanie dróg i lustro pojawi śię w wskazanym miejscu. Z informacji Pana ŚP

Stanisława Wójcika miatoby to już nastąpić w miesiącu kwietniu.

3. Dnia 13.03,20t9 r. otrzymałem odpowiedź na moje zapytanie dot. Parku przy ulicy

Karkonoskiej a mianowicie cyt,: ,,W bieżącym roku w Parku przy ulicy Karkonoskiej

nie przewiduje się prac inwestycyjnych. W ramach bieżącego utrzymania ZGM w

Lubawce planuje poprawienie stanu technicznego nawierzchni alejek, wykonanie
krawężników w dolnej części parku i uzupełnienie nasadzeń drzew i krzewów". Mamy
połowę roku 2020, proszę o doprecyzowanie kiedy zostaną wykonane w/w prace. Do

dnia dzisiejszego alejki nie zostały poprawiane oraz nie pojawiły się nowe krzewy i

drzewa.
4. W ostatnich dniach pojawiła się możliwość ubiegania o środki norweskie, dla miast

poniżej 90 tys, mieszkańców, w ramach programu MF EOG 2OL4-ż021,,,Środowisko,
Energia i Zmiany Klimatu" podzadanie ,,Realizacja inwestycji w zakresie zielono-

niebieskiej infrastruktury w miastach", l<tórego operatorem jest Ministerstwo Klimatu
przy wsparciu Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.

Według 7 koncepcji jakie posiada Gmina Lubawka w ten program wpisują się trzy
zadania: przebudowa Rynku w Lubawce, rewitalizacja Parku Watra i parku przy ul.

l(arkonoskiej. Kosztorysy każdego z tych zadan wynoszą około 3 mln zł, Kwota

dofinansowania jest do 85% kosztów kwalifikowalnych ale nie mniej niz minimalne

dofinansowanie wynoszące 2157 950,00 zł. Maksymalne dofinansowanie jakie może

otrzymać gmina wynosi aż9 926 570,00 mln zł. Składanie wniosków do 17,08.2020 r,

1zaznaczyć właściwe
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więc jest duzo czasu, by razem z projel(tantl<ą przyjrzeć się tym koncepcjom, wybraĆ

co najmniej jedno zadanie najbardziej wpisujące się w ten program/ zmodyfil<owaĆ

do kryteriów i wymagań merytorycznych naboru celem uzyskania jak najwięl<szej

ilości punl<tów. Czy Gmina Lubawl<a zamierza złożyc wniosel< o w/w środki?
Lokalna Grupa Działania Kwiat Lnu ogłasza nabory na dofinansowanie 5 zadań. Do

jakich naborów zamierza przystąpić Gmina Lubawl<a? Czy gmina zamierza z|ożyc

wniosel< na zabytki, gdzie mozna otrzymać 50 000 zł dofinansowania? Za taką kwotę

wrazze środl<ami własnymi mozna gruntownie wyremontować stojąca w rynl<u figurę

Nepomucena, którą i tal< w przyszłości trzeba będzie odnowić wraz z elewacją
ratusza. Wówczas tal<ich dofinansowań moze juz nie być a cała l<wota za remont
będzie pochodzic z budzetu grniny,

Dnia 15.05.2020r uczestniczyłem wraz z Kierownikiem Referatu lGl(iP Panem

Alfredem Michno, Panią Agatą Sosnowską oraz Sołtysem wsi Bul<Ówka Panią Renatą
Suszek Bembenel< w wizji lokalnej drogi polnej, która została zaarana oraz zostały

uszkodzone przyczołl<i przepustu nad ciekiem wodnym w trakcie wyl<onywania prac

uprawnych, Proszę o informację czy został juz odtworzony prawidłowy bieg tej drogi

oraz czy przyczołl<i są już naprawione,

Z pow lżaniem
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